

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, OCTOBER 22, 1985

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-78 met at 11:10 o'clock a.m., this day, the Chairman, Gordon Taylor, presiding.

Members of the Committee present: George Baker, Paul Dick, Murray Dorin, Ken James, Jim Jepson, David Kilgour, Allan Lawrence, Rob Nicholson, Svend J. Robinson, John Reimer, Blaine Thacker, Gordon Towers and Bernard Valcourt.

The Committee proceeded to the consideration of its Order of Reference dated Tuesday, October 15, 1985, read as follows:

Ordered.—That Bill C-78, An Act to amend the Governor General's Act, the Governor General's Retiring Annuity Act, the Salaries Act and the Judges Act.

Gordon Taylor announced his appointment as Chairman pursuant to Standing Order 70(5)(b).

On motion of Blaine Thacker, it was agreed,—That the Committee print 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence.

Rob Nicholson moved,—That the Chairman be authorized to hold meetings, to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, provided that four (4) members are present including the Chairman.

After debate, Svend Robinson moved,—That the motion be amended by adding immediately after the word "Chairman" the following:

"and one (1) Member of the Opposition."

After debate, the amendment was negatived on the following show of hands: Yeas: 1; Nays: 10.

And the question being put on the main motion, it was agreed to.

Blaine Thacker moved,—That the Minister be invited to appear before the Committee as soon as he is available and that after the the Minister has been heard the Committee proceed to clause-by-clause consideration of Bill C-78.

After debate, Svend Robinson moved,—That the motion be amended by adding immediately after the words "That the Minister" the following:

"and the Canadian Bar Association"

After debate, by unanimous consent, the amendment was withdrawn.

After debate, the question being put on the main motion, it was agreed to on the following show of hands: Yeas: 10; Nays: 1.

At 11:36 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAUX

LE MARDI 22 OCTOBRE 1985

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-78 se réunit, ce jour à 11 h 10, sous la présidence de Gordon Taylor, (*président*).

Membres du Comité présents: George Baker, Paul Dick, Murray Dorin, Ken James, Jim Jepson, David Kilgour, Allan Lawrence, Rob Nicholson, Svend J. Robinson, John Reimer, Blaine Thacker, Gordon Towers, Bernard Valcourt.

Le Comité procède à l'étude de son ordre de renvoi du mardi 15 octobre 1985 dont lecture est donnée en ces termes:

Il est ordonné.—Que le projet de loi C-78, Loi modifiant la Loi sur le gouverneur général, la Loi sur la pension de retraite du gouverneur général, la Loi sur les traitements et la Loi sur les juges, soit déferé à un Comité législatif.

Gordon Taylor annonce sa propre nomination à la présidence du Comité aux termes de l'article 70(5)b) du Règlement.

Sur motion de Blaine Thacker, *il est convenu.*—Que le Comité fasse imprimer 1000 exemplaires de ses Procès-verbaux et témoignages.

Rob Nicholson propose,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions, à recevoir des témoignages et à en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu que quatre (4) membres, dont le président, soient présents.

Après débat, Svend Robinson propose,—Que la motion soit modifiée en ajoutant à la suite du mot «président», ce qui suit:

«et un (1) membre de l'Opposition.»

Après débat, l'amendement est rejeté par vote à main levée comme suit: Pour: 1; Contre: 10.

La motion principale est mise aux voix et adoptée.

Blaine Thacker propose,—Que le Ministre soit invité à comparaître devant le Comité dès qu'il pourra se dégager et que, immédiatement après sa comparution, le Comité procède à l'étude, article par article, du projet de loi C-78.

Après débat, Svend Robinson propose,—Que la motion soit modifiée en ajoutant à la suite des mots «Que le Ministre», ce qui suit:

«et l'Association du barreau canadien»

Après débat, par consentement unanime, l'amendement est retiré.

Après débat, la motion principale est mise aux voix et adoptée par vote à main levée comme suit: Pour: 10; Contre: 1.

A 11 h 36, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.